
کازرون
رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون:

لزوم هماهنگی در همه فعالیت های 
حوزه معاونت علوم پزشکی 

رئیس دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون بر لزوم هماهنگی همه فعالیت ها 
در حوزه معاونت علوم پزشکی این واحد تاکید کرد و از توسعه و ارتقای 

سطح کیفی وکمی آموزش دانشجویان علوم پزشکی خبر داد.
اینکه  بیان  با  آنا، دکتر سعید خاتم ساز  به گزارش خبرنگار خبرگزاری 
است، گفت:  برخوردار  در جامعه  اهمیت خاصی  از  پزشکی  علوم  حوزه 
به  انسان ها سروکار دارند و  با جان  »دانشجویان علوم پزشکی در آینده 
همین منظور برای بالا بردن سطح کمی و کیفی آموزشی آنها باید دقت و 

تلاش بیشتری صورت گیرد.«

پتانسیل  دارای  کازرون  واحد  پزشکی  علوم  »حوزه  افزود:  ساز  خاتم 
تختخوابی   ۹۶ آموزشی  بیمارستان  داشتن  جمله  از  خوبی  امکانات  و 
این حوزه  راس  در  و  متخصص  و  توانمند  استادان  امام علی )ع(، حضور 
تجربه  نیز  و  استادتمامی  رتبه  دارای  علمی  لحاظ  به  که  مختاری  دکتر 
مدیریتی زیادی به ویژه در حوزه های معاونت آموزش و پژوهشی سابقه 
چندین ساله ای در کارنامه خود دارد، می باشد که امید است با بهره گیری 
از قابلیت های موجود شاهد توسعه و پیشرفت های خوبی در دانشکده علوم 

پزشکی کازرون باشیم.«
وی با توجه به رشته های موجود در دانشکده پزشکی واحد کازرون گفت: 
»اکنون رشته پزشکی در مقطع دکتری با بیش از سی سال فعالیت در این 
واحد و رشته های مامایی، پرستاری، علوم آزمایشگاهی و بهداشت عمومی 
در مقاطع کار شناسی دایر شده و از طریق برگزاری آزمون سراسری جذب 

دانشجو می کند.«
رئیس واحد کازرون در همین راستا با ارسال نامه ای به کارکنان و اعضای 
هیأت علمی این حوزه خواهان هماهنگی و همکاری بیشتر با دکتر مختاری 
معاون حوزه علوم پزشکی واحد شد و تأکید کرد که همه فعالیت ها باید 

از طریق معاونت حوزه صورت گیرد.

بازدید مدیر کل کمیته امداد فارس، از 
منزل مددجویان تحت حمایت

 مدیر کل کمیته امداد امام خمینی )ره( استان فارس از منزل مددجویان 
تحت پوشش کمیته امداد شهرستان کازرون بازدید نمود.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، پرویز شفیعی مدیر شهرستان با اعلام این 
خبر گفت:در راستای سفر استانی دکتر محمد بذرافشان مدیر کل کمیته 
امداد امام خمینی )ره(استان فارس به شهرستان کازرون به منظور بررسی 
مسائل و مشکلات خانواده های تحت حمایت، از تعدادی خانواده های ایتام 
و دارای سرپرست بیمار سرکشی بعمل آمد.این برنامه در یک جو صمیمی 
و دیدار چهره به چهره و با حضور در جمع اعضای خانواده های  مددجویان 
صورت گرفت.مددجویان مسائل و مشکلات خود را بیان کردند و مدیر 
به خرید  از جمله:کمک  آنان   رفع مشکلات  دستورات لازم جهت  کل 
مسکن،خرید تشک طبی جهت مددجوی زمینگیر و سایر کمکهای نقدی 

و جنسی را صادر نمود.

بررسی مسائل و مشکلات بیمه ای 
مردم، در مسجد ملابرات کازرون

سازمان  کارشناسان  و  رییس  گلچین:   علیرضا  شهرستان/  سرویس   
تامین اجتماعی کازرون به مناسبت هفته تامین اجتماعی در مسجد جامع 
ملابرات حاضر شده و بعد از اقامه نماز مغرب وعشا، نشست صمیمی با 
برادران  و  خواهران  و  مسجد  این  جماعت  امام  صحرایی  حجت الاسلام 
امام  قدردانی  و  استقبال  مورد  برنامه  این  که  نمودند  برگزار  نمازگزار 
پاسخ  مردم  به سوالات و مشکلات  قرار گرفت، سپس  مردم  و  جماعت 
داده شد و پیگیری در خصوص موارد مطروحه صورت پذیرفت . در این 
مراسم و در پاسخ به سوال یکی از افراد در خصوص موضوع بازنشستگی 
و احراز شرایط لازم جهت برقراری مستمری راهنماییهای لازم انجام شد؛ 
همچنین مهرداد منتصری رییس تامین اجتماعی کازرون در پاسخ به یکی 
از خواهران در مورد شرایط ادامه بیمه وی بصورت اختیاری، بهره مند شدن 
از مزایای بازنشستگی و سایر تعهدات و درخواست جهت شروع و ادامه 
بیمه پردازی پاسخ داد . سوال  دیگری در مورد شرایط استفاده از مستمری 
از کار افتادگی، درصد ازکارافتادگی و اعزام به کمیسیون پزشکی جهت 
نشست،  این  در   . شد  داده  پاسخ  کارافتادگی  از  مستمری  از  بهره مندی 
رییس تامین اجتماعی کازرون و کارشناسان این سازمان به دیگر موارد 
مورد سوال از جمله در خصوص نحوه قرار گرفتن در ردیف بیمه شدگان 

تامین اجتماعی، استفاده از مزایای انواع مستمریها و بیمه بیکاری 

پرداخت کمک  نحوه  و  درمانی  مزایای  از  استفاده  بازنشستگی،  شرایط   
امورات شان در  انجام  افراد جهت  از  هزینه ازدواج پاسخ داده و تعدادی 

شعبه راهنمایی گردیدند .

اقلید
همزمان با سراسر کشور صورت گرفت؛ 

اجتماع بزرگ مدافعان حریم خانواده 
در اقلید 

مدافعان  بزرگ  اجتماع  اقلید،  سپاه  تبلیغات  و  عمومی  روابط  گزارش  به 
مسئول  اقلید،  سپاه  ،فرمانده  امام جمعه شهرستان  با حضور  حریم خانواده 
نمایندگی ولی فقیه سپاه و مردم اقلید در میدان شهدای این شهر برگزار 
عفاف  و  اهمیت حجاب  به  اشاره  با  همایش  این  در  اقلید  امام جمعه  شد. 
برنامه های  در  شرکت  لزوم  بر  اجتماعی،  و  فردی  زندگی  در  اسلامی 
فرهنگی مذهبی تأکید کرد و گفت: فردی که در این راستا کوتاهی کند 

در پیشگاه خداوند مسئول است. 
با  و  اشاره کرد  اسلامی  قرآنی و روایات  به آیات  الاسلام طالبی  حجت 
سفارش به توجه به سوره نور و احزاب، گفت: هر شخصی در هر پست 
و مقام و جایگاهی نسبت به مسائل فرهنگی، مذهبی و... اجتماع مسئول 
به روش صحیح و مؤثر در  از منکر  نهی  امربه معروف و  با  باید  است و 
راستای ترویج بهتر و بیشتر معارف والای اسلام بکوشد. طالبی بابیان اینکه 
برخی افراد از روی جهالت و ناآگاهی دچار گمراهی شدند، عنوان داشت: 
به  همگان  چراکه  رساند  مردم  گوش  به  باید  را  حساب  و  سخن صحیح 
حرف شیوا و منطقی گوش می کنند و می پذیرند؛ ازاین رو باید به صورت 
تخصصی و درست به امربه معروف و نهی از منکر در جامعه پرداخت و 
با بصیرت افزایی در مقابل جنگ نرم دشمن ایستادگی و مقابله کرد. در 
این  به ذکر است  این روز قرائت شد. لازم  بیانیه ای در خصوص  پایان 
همایش به مناسبت روز جهانی عفاف و حجاب و با هدف آغاز حرکتی 
دیگر در راه مبارزه و مقاومت در مقابل هجمه به کیان فرهنگ اسلامی 
ترویج  در  خشونت  و  دیکتاتوری  به  آمیخته  مذبوحانه  حرکت  و  ایران 
بی بندوباری و اباحه گری به همت حوزه های مقاومت بسیج خواهران و 

همکاری ادارات برگزار شد.

نی ریز
فرماندار نی ریز:

کارخانه سیمان خاکستری نی ریز، مهرماه 
امسال به بهره برداری می رسد

فرماندار شهرستان  امیری  سرویس شهرستان/ علیرضا مقدسی: محمدرضا 
مسئولین  از  جمعی  و  مجلس  نماینده  مسعودی  دکتر  اتفاق  به  نی ریز 
بازدید نمود و در  ازکارخانه در حال احداث سیمان خاکستری  نی ریز 

جریان روند توسعه آن قرار گرفت.
کارخانه  مدیره  هیئت  اعضای  که  ساعته  دو  بازدید  در  فرماندار  امیری 
هرگونه  اعلام  ضمن  بودند،  همراه  نیز  سازنده  شرکتهای  مهندسان  و 
های  پروژه  مهم ترین  از  یکی  را  خاکستری  سیمان  همکاری،کارخانه 
جذب   ، گازرسانی  شبکه  ایجاد  افزود:  و  کرد  عنوان  استان  و  شهرستان 
تسهیلات مورد نیاز و فراهم کردن زمینه لازم برای تامین مواد اولیه مورد 

نیاز ، از جمله اقدامات حمایتی دولت از این پروژه است.
به  زودی  به  که  ریز  نی  خاکستری  سیمان  کارخانه  ساخت  افزود:  وی 
بهره برداری خواهد رسید نمونه بارز اقتصاد مقاومتی در راستای اشتغالزایی 

جوانان این منطقه است. 
مهندس شریفی مدیر کارخانه سیمان خاکستری  نیز با اشاره به اینکه این 
طرح ۹2/. پیشرفت فیزیکی دارد، گفت: بخش عمده تجهیزات مورد نیاز 
این کارخانه نصب شده است و طبق پیش بینی های بعمل آمده امیدواریم 

این کارخانه در مهر ماه امسال به بهره برداری برسد.
وی با بیان اینکه میزان اشتغال طرح در زمان بهره برداری 350 نفر به طور 
مستقیم  می باشد، خاطر نشان کرد :  5000 نفر نیز به صورت غیر مستقیم 

مشغول به کار خواهند شد.
گفتنی است : کارخانه سیمان خاکستری  با ظرفیت اسمی روزانه سه هزار 
و 300 تن سیمان در کیلومتر 22جاده نی ریز- سیرجان در حال احداث 

می باشد.

آباده
ثبت وقفی به ارزش یک میلیارد و 200 

میلیون ریال در آباده
یک  ارزش  به  وقفی  کرد:  بیان  آباده  خیریه  امور  و  اوقاف  اداره  رئیس 

میلیارد و 200 میلیون ریال در شهرستان آباده به ثبت رسیده است.
به گزارش روابط عمومي اداره کل اوقاف و امور خیریه فارس، مرتضی 
رنجبر تصریح کرد: حاج حمزه شفیعی واقف ارجمندی است که 2 باب 

مغازه و یک قطعه زمین تجاری خود را وقف کرده است.
وی با بیان اینکه این وقف در خیابان اقبال لاهوری شهر صغاد واقع شده 
پوشش  تحت  کلیوی  بیماران  به  کمک  نیت  با  وقف  این  گفت:  است، 

انجمن بیماران کلیوی شهر آباده انجام شده است.
رئیس اداره اوقاف و امور خیریه آباده خاطر نشان کرد: مساحت دو باب 

مغازه 100 متر مربع و مساحت زمین تجاری 1۶5 متر مربع است.

جهرم
مدیرکل راه و شهرسازی فارس در جهرم:

از هیچ تلاشی در جهت افزایش ظرفیت 
ترافیک جاده ای دریغ نمی کنیم 

ساخت  ای  توسعه  هر  لازمه  گفت:  فارس  شهرسازی  و  راه  مدیرکل 
زیربناهاست که راه ها یکی از موارد زیرساخت توسعه است.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، مهندس خداداد مقبلی در مراسم تودیع 
و معارفه رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان جهرم اظهار داشت: ادارات 
کل راه و شهرسازی در استان ها هم در بخش راه در حوزه راهداری و 
وظیفه  املاک  و  شهرسازی  حوزه  در  مسکن  بخش  در  هم  و  راهسازی 

سنگینی برعهده دارند.
وی با اشاره به وجود 1075 کیلومتر راه اصلی، فرعی،  روستایی و بزرگراه 
در شهرستان جهرم، افزود: سرمایه ای معادل 1185 میلیارد تومان برای رفاه 
و آسایش مردم و در جهت رشد اقتصادی،  اجتماعی،  فرهنگی و ارتباطی 

شهرستان در سالیان متمادی و توسط دولتهای مختلف هزینه شده است.
مدیرکل راه و شهرسازی فارس خاطرنشان ساخت: از هیچ تلاشی در جهت 
افزایش ظرفیت ترافیکی برای ایجاد ترددی آرام و روان دریغ نمی کنیم و 
به طور حتم هرچه بزرگراه ها و باندهای دوم جاده ها توسعه یابد خدمتی 
به مردم انجام و گامی در جهت کاهش تصادفات و تلفات جاده ای برداشته 

شده است.
مهندس مقبلی به وظیفه مهم حوزه شهرسازی و املاک اشاره کرد و گفت: 
یکی از وظایف دولت، ساخت مسکن مناسب با قیمت مناسب برای افراد 
فاقد مسکن و نیازمند بود که اجرای این امر در بسیاری از شهرستان ها 
مضاعف  تلاش  با  تا  طلبد  می  را  ذیربط  های  ارگان  تلاش  و  شده  تمام 
تحویل  و  رسانده  اتمام  به  را  مانده  باقی  واحدهای  سریعتر  هرچه  بتوانیم 

متقاضیان دهیم.
شهرسازی  و  راه  اداره  رئیس  معارفه  و  تودیع  مراسم  جلسه،  پایان  در 
از  فارس  شهرسازی  و  راه  مدیرکل  سپس  شد؛  برگزار  جهرم  شهرستان 
تشکر و  متمادی خدمت،  سالهای  در  فر  عبداله سعادت  مهندس  زحمات 
قدردانی نمود و مهندس حشمت اله دهقان را به عنوان رئیس جدید اداره 

راه و شهرسازی جهرم معرفی کرد.

مرودشت
مدیر آموزش و پرورش مرودشت

در اجرای پروژه مهر، خلاقیت و 
نوآوری مدنظر باشد 

اعضای ستاد پروژه مهر سال تحصیلی ۹۶-۹5 آموزش و پرورش شهرستان 
مرودشت برای پیگیری امور مربوط به پروژه تشکیل جلسه دادند.

به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از مرودشت، جلسات پروژه مهر سال 
تحصیلی ۹۶-۹5 در این شهرستان با نظم خاصی در حال پیگیری است .

آموزش و پرورش مرودشت با آغاز رسمی این جلسات در اردیبهشت۹5 
نشان داد امسال نیز مانند گذشته درصدد کسب رتبه برتر اجرای پروژه 

مهر در استان فارس است. 
برخی  ذکر  با  جلسه  این  در  مرودشت  پرورش  و  آموزش  مدیر  چراغی 
ایرادات و همچنین نقاط قوت سال گذشته خواستار تلاش پیگیر اعضا در 
: در اجرای پروژه مهر  برگزاری هرچه بهتر پروژه مهر۹5 شد و گفت 

خلاقیت و نوآوری مدنظر باشد . 
مرتضی چراغی جمع آوری و بررسی پیشنهادات در زمینه اجرای پروژه 
از روش های مؤثر در  را یکی  نو  ایده های  بکارگیری  ادامه  مهر و در 

متفاوت جلوه دادن این امر دانست . 
این  دبیر  فلاحی  رسول  مرودشت،  مهر  پروژه  اعضای  جلسه  حاشیه  در 
برای  ریزی  برنامه  و  ها  فعالیت  شدن  محور  برنامه  سخنانی،  طی  پروژه 

بازگشایی هرچه باشکوه تر مدارس را هدف اصلی پروژه مهر برشمرد. 
در ادامه، مسئولین پنج کارگروه اصلی پروژه مهر از روند انجام فعالیتهای 

خود گزارش مختصری ارائه دادند. 
تعیین  و  آموزشی  فضای  کمیته  جلسات  نیروها،  ساماندهی  جلسات 
در  آموزان  دانش  نام  ثبت  امر  هماهنگی  مدارس،جلسات  برخی  تکلیف 
مقاطع مختلف،جلسات مربوط به کمیته نقل و انتقالات و... تنها بخشی از 
برنامه های در حال پیگیری مربوط به پروژه مهر ۹5 می باشد که همچنان 

ادامه دارند. 

بهبهان
برگزاری مراسم گردهمایی سیاسی 

در تیپ نیروی مخصوص 15 
امام حسن مجتبی )علیه السلام(

با حضور  سیاسی  مراسم گردهمایی  خلیجی:   پرویز  شهرستان/  سرویس 
امام  تیپ 15  یگان  واحدها در حسینیه  مسئولین گردانها و  فرماندهان و 
حسن مجتبی )ع( برگزار گردید که در آن سرهنگ طیبی معاون سیاسی 

دانشگاه امام حسین)ع( ایراد سخنرانی نمود.
وی در ابتدای سخنرانی حدیثی را از امام صادق )علیه السلام( نقل نمود که 
علم چهار ستون و پایه دارد: اولین ستون و پایه آن این است که خداوند 
متعال را به درستی و با معرفت بشناسیم، دوم اینکه بدانیم خداوند متعال 
چگونه ما را خلق کرده، سوم اینکه بفهمیم خداوند از ما چه می خواهد تا 
در همان مسیر راه و حرکت نماییم و چهارمین ستون و پایه این است که 
چه عاملی باعث می شود ما از دین خارج شویم، صراط و مسیر درست را 

از دست دهیم و به انحراف کشیده شویم.
ماندگاری  موضوع  خود  سخنرانی  از  دیگری  بخش  در  طیبی  سرهنگ 
انقلاب اسلامی را مطرح نمود و گفت:طی چند سال اخیر موضوع انقلاب 
از دغدغه های اصلی مقام معظم رهبری بوده و هست و معظم له در اکثر 
اشاره  است  گری  انقلابی  همان  که  موضوع  این  به  خود  های  سخنرانی 

نموده اند.
توضیحاتی  اسلامی  انقلاب  ماندگاری  های  نظریه  مورد  در  ادامه  در  وی 
عنوان داشت و فرمود: اولین نظریه در مورد انقلاب این است که دوران 

انقلابی خود تجدید نظر کنیم،  ادبیات  باید در  انقلابی گری تمام شده و 
دسته دوم می گوید که انقلاب را تغییر دهیم و جوان پسند و امروزی کنیم 
تا همه آن را قبول کنند و شعارهای انقلاب را تعدیل کنیم. نظریه سوم 
در مورد انقلاب، تداوم انقلاب است که باید روی آنها و اهداف انقلاب 
ایستادگی نمود که همین مورد اشاره مقام معظم رهبری می باشد و تنها 
راهی که می توانیم در مقابل زورگویان و ابر قدرت های جهان بایستیم 

همین پافشاری بر اصول اولیه انقلاب اسلامی است.
عناصر  دشمن  گفت:  و  نمود  اشاره  انقلاب  ماندگاری  دلایل  به  سپس 
عنصرهای  به  زدن  ضربه  دنبال  به  و  کرده  درک  را  انقلاب  ماندگاری 

ماندگاری این انقلاب می باشد.
در  ای و عملکرد دولت  منطقه  مسائل  پیرامون  ادامه،  در  طیبی  سرهنگ 
برجام و پسابرجام هم مطالبی عنوان داشت و در پایان به سؤالات کتبی 

تعدادی از حاضرین پاسخ داد.

بوشهر
فاز2 پتروشیمی کاویان، راه اندازی شد

درسال  اتیلن  تن  میلیون  یک  تولید  ظرفیت  با  کاویان  پتروشیمی   2 فاز 
وارد مدار شد.

 مدیر عامل این شرکت با اعلام این خبر افزود: همچنین بصورت همزمان 
محصول اتیلن تولیدی توسط این واحد به خط لوله اتیلن غرب تزریق شد.

رمضان اولادی گفت: با راه اندازی فاز 2 پتروشیمی کاویان که مهم ترین 
تولید  استمرار  اکنون  هم  است،  بوده  مجموعه  این  اخیر  سال  چند  هدف 

محصول با کیفیت در برنامه قرار خواهد گرفت.
پروژه  این  در  همراه  های  و شرکت  ها  و گروه  همه کارکنان  از  وی، 
کشور  پتروشیمی  صنعت  برای  بزرگ  موفقیتی  را  آن  و  کرد  قدردانی 

خواند.

هرمزگان
امضای تفاهمنامه خواهرخواندگی بندر 

شهید رجایی و بندر آنتورپ بلژیک
با  بلژیک  آنتورپ  بندر  و  رجایی  شهید  بندر  خواهرخواندگی  تفاهمنامه 

هدف توسعه همکاری های بندری و آموزشی امضا شد.
استان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل  ایدنی«  بین»ابراهیم  تفاهمنامه  این    

هرمزگان و »ادی برانیکس« مدیرعامل بندر آنتورپ بلژیک امضا شد.
تبادل اطلاعات مورد نیاز بندری و دریایی، مبادله کارشناس برای تبادل 
تجارب و امکان مبادله کالا بین دو بندر به شکل مستقیم، از مزیت های 

این تفاهم نامه است.
مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی در حاشیه امضای این تفاهمنامه به 
خبرنگاران گفت: بندر آنتورپ یکی از مهم ترین بنادر اروپاست که سالانه 
بیش از 240 میلیون تن عملیات تخلیه و بارگیری در این بندر انجام می 

شود.
محمد سعیدنژاد افزود: با اجرایی شدن برجام و لغو تحریم ها، درخواستهای 
ارتباط  برقراری  برای  بنادر مختلف جهان  و  ها  از طرف شرکت  زیادی 
دو  بین  تفاهمنامه  این  امضای  شاهد  و  شد  مطرح  ایران  بنادر  با  مستقیم 

بندر بودیم.
سابقه  به  توجه  با  گفت:  نیز  تهران  در  بلژیک  سفیر  اودله«  »فرانسوا 
مناسبات دو کشور، هرچند حجم مبادلات تجاری میان دو طرف در حد 
ایران  با  تجاری  مناسبات  توسعه  برای  بلژیک  دولت  اما  نیست  مطلوبی 

اهمیت زیادی قائل است.
وی گفت: با اجرای برجام، دو کشور درصددند فرصت های مناسبی برای 
توسعه همکاریهای تجاری به وجود آورند؛ بنابراین دو بندر شهید رجایی 
و  اقتصادی  توسعه همکاریهای  برای  مناسبی  زمینه  توانند  آنتورپ می  و 

تجاری بین دو کشور فراهم کنند.

یاسوج
حجم آب سد شاه قاسم یاسوج، به یک 

میلیون مترمکعب کاهش یافت
مدیرعامل آب منطقه ای کهگیلویه وبویراحمد گفت: حجم آب سد شاه 

قاسم یاسوج به یک میلیون متر مکعب کاهش یافته است.
آبهای  افت  و  ها  چشمه  شدن  ها، خشک  بارندگی  کاهش  لطفی،  علی   
سطحی را علت کاهش محسوس حجم ذخیره آب سد شاه قاسم بیان کرد. 
وی حجم مخزن این سد را 10میلیون مترمکعب اعلام کرد و افزود: منابع 
آب این سد برای آبیاری یک هزار و200هکتار زمین های پایین دست 

پیش بینی شده بود.
هیچگونه  قاسم  شاه  سد  مخزن  آب  شدید  کاهش  دلیل  به  افزود:  لدنی 
تخصیص آبی ازاین سد به زمین های کشاورزی در شرایط کنونی ممکن 
نیست.سد شاه قاسم در 5کیلومتری یاسوج در مسیر ورودی جاده شیراز به 
یاسوج واقع شده است و حاشیه دریاچه این سد با طبیعت زیبای آن یکی 

از اماکن سیاحتی پایتخت طبیعت محسوب می شود.
کاهش  و  شدن  خشک  باعث  ها  بارندگی  کاهش  گذشته  دهه  یک  در 
زیرزمینی  آب  های  چاه  و  ها  رودخانه  ها،  چشمه  آب  منابع  محسوس 

کهگیلویه وبویراحمد شده است.
نگهداری سد کوثر گچساران، حجم  و  برداری  بهره  اداره  مدیر  به گفته 
ذخیره آب سد کوثر هم اکنون 388 میلیون متر مکعب است که در مقایسه 

با مدت مشابه سال گذشته 30میلیون مترمکعب کاهش داشته است. 
اسـلام قدمـی افـزود: حجـم آب پشـت سـد کوثـر بیـش از 1۹0میلیون 
متـر مکعـب نسـبت بـه حـد اسـتاندارد کاهـش نشـان می دهـد. وی 
گنجایش مخـرن سـدکوثر را 580 میلیـون متـر مکعـب اعـلام کـرد و 
افـزود: نرمـال تـراز ایـن مخـزن بتونـی با سـطح دریـا ۶25 متر اسـت.
قدمـی بیان کـرد: 232 میلیون متر مکعب آب در سـال آبـی جاری وارد 
سـد کوثر شـده کـه از ایـن میـزان 1۹8 میلیون متـر مکعب رهاسـازی 

. شد
وی ابراز کرد: سالانه بطور متوسط ۶0 میلیون متر مکعب آب از سد کوثر 
گچساران برای مصرف یک هزارو 300 هکتار از زمین های کشاورزان 

مناطق لیشتر و خیرآباد از توابع گچساران رهاسازی می شود.
قدمی تصریح کرد: این سد سالانه آب آشامیدنی 20 شهرستان و 2 هزار 
روستای استان های هرمزگان ، فارس، خوزستان، کهگیلویه و بویراحمد 

و بوشهر را تامین می کند.

مدیرکل راه و شهرسازی فارس در جهرم:
از هیچ تلاشی در جهت افزایش ظرفیت ترافیک جاده ای دریغ نمی کنیم

مدیرکل راه و شهرسازی فارس گفت: لازمه هر توسعه ای ساخت زیربناهاست که راه ها یکی از موارد زیرساخت توسعه است.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، مهندس خداداد مقبلی در مراسم تودیع و معارفه رئیس اداره راه و شهرسازی شهرستان جهرم اظهار داشت: 
ادارات کل راه و شهرسازی در استان ها هم در بخش راه در حوزه راهداری و راهسازی و هم در بخش مسکن در حوزه شهرسازی و املاک 

وظیفه سنگینی برعهده دارند.
وی با اشاره به وجود 1075 کیلومتر راه اصلی، فرعی،  روستایی و بزرگراه در شهرستان جهرم، افزود: سرمایه ای معادل 1185 میلیارد تومان 

 ادامه خبر در پایین صفحه
برای رفاه و آسایش مردم و در جهت رشد اقتصادی....                                                               
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